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PROTOKÓŁ NR XIX/2019 

Z NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ W NAŁĘCZOWIE 

z dnia 24 grudnia 2019 roku 

 

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Nałęczowie – Krzysztof 

Muciek. Nadzwyczajną sesję rozpoczęto o godz. 10:00. Obecnych było 15 Radnych. 

Ad. 1. 

 Otwarcie Sesji. 

 Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Muciek i poinformował, że „jest 

prowadzona transmisja na żywo z wykorzystaniem obrazu i dźwięku”. Stwierdził, że w sesji 

uczestniczy 15 na 15 Radnych, co stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Powitał wszystkich Radnych, Burmistrza, Skarbnika i wszystkich oglądających. 

x 

Lista obecności radnych w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 2. 

 Przyjęcie porządku obrad (0:23). 

Przewodniczący Sesji odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale nr XVIII/110/19 z dnia 19 grudnia 2019r 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale nr XVIII/111/19 z dnia 19 grudnia 2019r 

w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok. 

6. Oświadczenia, zapytania i wolne wnioski. 

7. Odpowiedzi na zapytania. 

8. Interpelacje. 

9. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Sesji (01:05) zapytał radnych o uwagi do zaproponowanego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący Sesji (01:08) poddał pod głosowanie powyższy 

porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie (głosowało 15 radnych). 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad. 3. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Przewodniczący Sesji (01:22) poprosił skarbnika o zreferowanie proponowanych zmian. 

Pan Kazimierz Werner – Skarbnik – Główny Księgowy Budżetu dokonał wprowadzenia (01:55) 

w zagadnienie uchwały i poinformował o przyczynach zmian w WPF: 

1. Odstępuje się od realizacji przedsięwzięcia  pn. Przebudowa drogi gminnej nr 107858L 

w Bochotnicy – Kolonia – o łącznych nakładach finansowych 1 000 000,00 zł. Limity wydatków 

2020 r - 1 000 000,00 zł. Limit zobowiązań 1 000 000,00 zł. 



Strona 2 z 5 

 

2. Wprowadza się nowe przedsięwzięcie  pn. Przebudowa drogi gminnej nr 107917L (ul. Polna) 

w miejscowości Nałęczów – o łącznych nakładach finansowych 1 350 000,00 zł. Limity 

wydatków: 2019r – 350 000,00 zł; 2020r - 1 000 000,00 zł; limit zobowiązań 1 000 000,00 zł. 

NASTĄPIŁO ZACIĘCIE OBRAZU I DŹWIĘKU (od 03:20 do 04:43) 

Wobec braku uwag radnych Przewodniczący Sesji (xx:xx) poprosił przewodniczącą komisji 

budżetowej o odczytanie opinii. 

Radna Marta Głos – Przewodnicząca Komisji Gospodarki, Budżetu i Mienia Komunalnego 
(xx:xx) przedstawiła opinię Komisji w brzmieniu: „Komisja Gospodarki, Budżetu i Mienia 

Komunalnego na posiedzeniu w dniu 24 grudnia 2019 roku projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr IV/25/18 Rady Miejskiej w Nałęczowie z dnia 28 grudnia 2018r w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej - opiniuje pozytywnie jednogłośnie (głosowało 7 członków 

komisji)”. 

Przewodniczący Sesji odczytał projekt uchwały Nr XIX/117/19 Rady Miejskiej w Nałęczowie 

z dnia 24 grudnia 2019 r. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej (4:43). 

Uchwała Nr XIX/117/19 poddana pod głosowanie (05:21) została przyjęta jednogłośnie przy 

15 głosach „za” (głosowało 15 radnych). 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad. 4.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale nr XVIII/110/19 z dnia 19 grudnia 2019r 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Przewodniczący Sesji (06:05) poprosił skarbnika o zreferowanie proponowanych zmian. 

Pan Kazimierz Werner – Skarbnik – Główny Księgowy Budżetu (06:09) dokonał wprowadzenia 

i poinformował, że to legislacyjna kontynuacja poprzedniej uchwały, wprowadzenia zmiany 

w zakresie przedsięwzięć (zamiast przebudowy drogi gminnej w Bochotnicy-Kolonii przebudowa 

drogi gminnej-ul. Polnej w Nałęczowie). Wynikająca z prognozy kwota długu WPF na lata 2020-2028 

pozostaje bez zmian. 

Wprowadza się zmiany wyłącznie w zakresie przedsięwzięć określonych w załączniku  nr 2 do WPF: 

1. Usuwa się z wykazu przedsięwzięcie  pn. Przebudowa drogi gminnej nr 107858L w Bochotnicy – 

Kolonia – o łącznych nakładach finansowych 1 000 000,00 zł. Limity wydatków 2020 r - 

1 000 000,00 zł. Limit zobowiązań 1 000 000,00 zł. 

2. Wprowadza się nowe przedsięwzięcie  pn. Przebudowa drogi gminnej nr 107917L (ul. Polna) 

w miejscowości Nałęczów – o łącznych nakładach finansowych 1 011 126,00 zł. Limity 

wydatków 2020 r - 1 000 000,00 zł. Limit zobowiązań 1 000 000,00 zł. 

Na prośbę Przewodniczącego Sesji Wiesław Pardyka – Burmistrz Nałęczowa (10:20) przedstawił 

dodatkowe wyjaśnienia związane z procedowaną uchwałą, tłumacząc iż przebudowa ul. Polnej była 

wpisana w zakres rzeczowy projektu Lubelskie Obszary Funkcjonalne w ramach Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych, pojawiła się jednak szansa sfinansowania jej z wykorzystaniem środków 

z Funduszu Dróg Samorządowych. Zaniedbaniem byłoby nie spróbować realizacji tego zadania; 

szanse nie są stuprocentowe, jednak na tyle duże, że specjalnie zwołano tę nadzwyczajną sesję. 

Wykonawca jest już wyłoniony, tak czy inaczej zadanie zostanie zrealizowane do końca czerwca 

2020. Kwota kosztów nie ulega zmianie. Nie oznacza to odstąpienia od realizacji projektu 

przebudowy drogi w Bochotnicy-Kolonii. 

Wobec braku pytań radnych Przewodniczący Sesji (11:16) poprosił o odczytanie opinii 

przewodniczącą komisji budżetowej. 

Radna Marta Głos – Przewodnicząca Komisji Gospodarki, Budżetu i Mienia Komunalnego 
(11:23) przedstawiła opinię Komisji w brzmieniu: „Komisja Gospodarki, Budżetu i Mienia 
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Komunalnego na posiedzeniu w dniu 24 grudnia 2020 r projekt uchwały w sprawie zmiany 

w uchwale nr XVIII/110/19 z dnia 19 grudnia 2019r w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
- opiniuje pozytywnie jednogłośnie (głosowało 7 członków komisji)”. 

Przewodniczący Sesji (11:42) odczytał projekt uchwały Nr XIX/118/19 Rady Miejskiej 

w Nałęczowie z dnia 24 grudnia 2019 r. w sprawie zmiany w uchwale nr XVIII/110/19 z dnia 

19 grudnia 2019r w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XIX/118/19 poddana pod głosowanie (12:51) została przyjęta jednogłośnie przy 

15 głosach „za” (głosowało 15 radnych). 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad. 5. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale nr XVIII/111/19 z dnia 19 grudnia 2019r 

w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok. 

Na prośbę Przewodniczącego Sesji (13:25) Pan Kazimierz Werner – Skarbnik – Główny 

Księgowy Budżetu przedstawił jedyną zmianę, którą jest zmiana w wydatkach na zadania majątkowe 

(Dotyczy przedstawionej wcześniej  zamiany projektów przebudowy ulic).  

Następnie omówił załącznik nr 1 do uchwały - Wydatki na zadania majątkowe w 2020 roku. 

NASTĄPIŁO ZACIĘCIE OBRAZU I DŹWIĘKU (od 14:16 do 15:50) 

Radny Robert Matysiak (xx:xx) zapytał, czy drzewa będą posadzone w zbliżonej lokalizacji. 

Nastąpiła wolna dyskusja, w której burmistrz tłumaczył radnym aspekty techniczne. 

Wobec braku pytań do uchwały Przewodniczący Sesji poprosił (17:19) o odczytanie opinii 

przewodniczącą komisji budżetowej. 

Radna Marta Głos – Przewodnicząca Komisji Gospodarki, Budżetu i Mienia Komunalnego 
(17:33) przedstawiła opinię Komisji w brzmieniu: „Komisja Gospodarki, Budżetu i Mienia 

Komunalnego na posiedzeniu w dniu 24 grudnia 2019 roku projekt uchwały w sprawie zmiany  

w uchwale nr XVIII/111/19 z dnia 19 grudnia 2019r w sprawie uchwały budżetowej na 2020r.- 

opiniuje pozytywnie jednogłośnie (głosowało 7 członków komisji)”. 

Przewodniczący Sesji (17:51) odczytał projektu uchwały Nr XIX/119/19 Rady Miejskiej 

w Nałęczowie z dnia 24 grudnia 2019 r. w sprawie zmiany w uchwale nr XVIII/111/19 z dnia 

19 grudnia 2019r w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok. 

Uchwała Nr XIX/119/19 poddana pod głosowanie (18: 43) została przyjęta jednogłośnie przy 

15 głosach „za” (głosowało 15 radnych). 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad. 6. 

Oświadczenia, zapytania i wolne wnioski. 

Przewodniczący Sesji (19:08) poprosił radnych o ewentualne zabieranie głosu. 

Radny Roman L. Kamola (19:13) zapytał o drogę przy zakręcie w Drzewcach-Kolonii, która jest 

nieprzejezdna dla samochodów ratowniczych. /zacięcie obrazu i dźwięku/ (od 19:32 do 20:02) 

Dobrze byłoby rozpoznać ten temat. 

Radny Jerzy Pyśniak (20:09) dopowiedział, że chodzi o zwężenie drogi na pewnym odcinku; 

dodatkowo jedna z właścicielek) prywatnej posesji (Pani Kruk nie pozwala wyciąć żywopłotu, który 

wychodzi na drogę. Próbowano to rozwiązać specustawą, tak aby osiągnąć przepisowe 6 m szerokości 

pasa drogi. 

Nastąpiła luźna dyskusja w której udział wzięli: Radny Jerzy Pyśniak, Burmistrz, Radny Jarosław 

Maciążek, Radny Wojciech Pawłocik,  Radny Roman Kamola. 
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Radny Adam Kozak (22:54) powiedział, że mieszkańcy zgłosili mu informację, że podczas 

modernizacji wiaduktu uszkodzono lustro drogowe przy drodze powiatowej, zatem trzeba się będzie 

o nie upomnieć. Przyszło też pismo, że objazd zostaje przedłużony o miesiąc, do 31 stycznia 2020. 

Skomentował, że czuje niedosyt działań powiatu, bowiem prowadzono negocjacje bez pytania o głos 

mieszkańców, którzy muszą znosić te uciążliwości i bez poinformowania o tym burmistrza. Zauważył, 

że kiedy powiat chce od gminy dofinansowania do dróg powiatowych, to komunikuje się bardzo 

szybko, a w drugą stronę jest z tym gorzej. 

Radny Roman L. Kamola (24:22) powiedział (chyba, bo bez mikrofonu), że objazd przez Piotrowice 

wydłuża dojazd służbom ratowniczym o 10 minut. 

Radny Adam Kozak (24:28) dopowiedział, że tłumaczono że termin ukończenia prac może ulec 

przesunięciu ze względu na niekorzystne warunki atmosferyczne, a w tym roku pogoda jest wiosenno-

jesienna, a nie zimowa. 

Wiesław Pardyka – Burmistrz Nałęczowa (24:56) zgodził się z przedmówcą, zakomunikował też, że 

ma już roboczą wersję pisma do Zarządu Dróg Powiatowych i Zarządu Powiatu, zasugerował by 

podobne pismo wypłynęło też od Rady Miejskiej w Nałęczowie. 

Radny Grzegorz Pszczoła (25:52) przypomniał dawną dyskusję o dofinansowywaniu dojazdów, 

prowadzono rozmowy z PKS Ryki; zapytał czy coś się ostatnio działo w tej kwestii. 

Wiesław Pardyka – Burmistrz Nałęczowa (26:10) odpowiedział, że PKS Ryki chciał po 200 000 zł 

wkładu własnego od każdego samorządu. Gmina uznała, że nie przystąpi do tego porozumienia, 

pozostając przy komunikacji lokalnej. Wkrótce przywrócona zostanie komunikacja kolejowa 

i uruchomione połączenie miasta z dworcem PKP, poprawione ma być też dowożenie dzieci do 

i z szkół. To jego zdaniem lepsze rozwiązanie, niż dofinansowywanie ryckiego przewoźnika. 

Przewodniczący Sesji (27:12) stwierdził, że trzeba rozdzielić dwie różne sprawy – partycypacja 

w projekcie PKS Ryki to jedno, a dofinansowanie gminy w wysokości 1 zł do 1 km w ramach 

projektu rządowego to drugie. 

Wiesław Pardyka – Burmistrz Nałęczowa (27:52) powiedział, że według jego informacji miałoby to 

być 80 gr brutto od kilometra, a nie 1 zł. Wójtowie i burmistrzowie gmin z powiatu puławskiego 

sugerowali, by to powiat, jako większy samorząd próbował przywrócić lokalne połączenia, ten jednak 

nie był zainteresowany, tłumacząc że taki poziom dofinansowania nie jest w stanie zbilansować tego 

przedsięwzięcia. Nie wykluczył jednak wzięcia w przyszłym roku udziału w naborze o dofinansowanie 

przywracania połączeń lokalnych, wtedy gdy gmina będzie dysponowała własnym taborem. Według 

symulacji, gdyby zastąpić obecne dowożenie dzieci do szkół komunikacją gminną, to otrzymano by 

dofinansowanie na poziomie ok. 20 000 zł, a obecnie wydatkowane jest na ten cel ponad 150 000 zł. 

Odpowiedział na pytanie przewodniczącego, że koszt jednego wozokilometra to 6-8 zł. 

Radny Szczepan Piech (30:08) zaproponował komunikację gminy w ramach wydłużenia linii MPK . 

Wiesław Pardyka – Burmistrz Nałęczowa (30:18) odpowiedział, że jeśli chodzi o ten pomysł, to 

gmina Jastków nie chciała w tym uczestniczyć, tłumacząc że nie mają możliwości finansowych 

opłacania przejazdów autobusów na trasie Tomaszowice-Miłocin. Gmina Nałęczów opłacałaby 

odcinek Miłocin-Nałęczów. 

Radny Wojciech Pawłocik (33:21) zapytał, kiedy ruszą prace porządkowe przy dworcu PKP, gdzie 

obecnie wokół terenu jest bagno. 

Wiesław Pardyka – Burmistrz Nałęczowa (33:43) odpowiedział, że będzie ogłaszany przetarg. Prace 

zostały opóźnione celowo ze względu na to, iż ciągle trwają tam prace budowlane przy torach 

kolejowych. Ocenił, że pozbawione sensu byłoby porządkowanie tego terenu teraz, skoro i tak  

wykonawca zaraz by go zniszczył i trzeba byłoby porządkować po raz kolejny. Realnym terminem jest 

druga połowa przyszłego roku. Budimex zostanie uczulony, aby pospieszył się z pracami na kolei. 
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Więcej oświadczeń i zapytań nie zgłoszono. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad. 7.  

Odpowiedzi na zapytania (xx:xx). 

Odpowiedzi na zapytania radnych zostały udzielone w pkt. 6. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad. 8.  

Interpelacje. 

Przewodniczący Sesji (33:27) zapytał, czy ktoś z radnych chce zgłosić interpelację. Żadnych nie 

zgłoszono. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad. 9.  

Zamknięcie obrad. (33:40) 

 Wobec wyczerpania wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady – 

Pan Krzysztof Muciek złożył wszystkim zebranym życzenia świąteczne, a następnie zamknął obrady 

XIX Nadzwyczajnej Sesji VIII Kadencji Rady Miejskiej w Nałęczowie. 

Sesję zakończono o godz. 10:37. (34:20). 

            

Protokołowała 

Teresa Ząbroń   

Legenda: np. (2:17:34) czasu transmisji sesji (godzina : minuta : sekunda) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


